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Osman ÖZTOKMAK >7’de

Özlem SOYDAN

Yırtıcı Kuşlar 
Zamanı

>6’da

�AÜ Rektörü Prof. Dr. Özle-
nen Özkan, 10 Ocak Çalı-
şan Gazeteciler Günü kap-
samında gazeteciler ile bir 
araya geldi ve projeleri an-
lattı. 5’te

gazetecİler İle buluştu 
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demİr 
ağlarla örülüyor  
Başkan Muhittin Böcek, 4. Etap tramvay hattı ile ilgili çalışmaların sürdüğünü, 5’inci etap 

projesinin ihalesinin tamamlandığını, 6’ncı etabın ise Döşemealtı’na yapılacağını duyurdu

�BüyükşEhİR Belediye Başkanı Mu-
hittin Böcek, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü’nde basın 
mensuplarıyla buluştu. Başkan 
Böcek, “Gazetecilik meslek ka-
nunu ile alakalı sizlerin yanınız-
dayız” dedi.

�PROjElER ile ilgili bilgi veren Başkan 
Böcek, “4. Etap tramvay hattı ile il-
gili çalışmalar devam ediyor. 5. Etap 
ile ilgili ihale aşaması tamamlandı. 
6. Etap projesini de Döşemealtı’na 
düşünüyoruz. Arkadaşlarımız çalış-
malar yapıyor” dedi. 4’te

meslek kanunu gereklİ projelerİ anlattı 

GÜVEN 
GÜNEŞ

�Son yılların en sıcak yaz mevsimi 
nedeniyle bu yıl çekirdek gelişimi 
sağlanamadığı için zeytinyağı ka-
litesinin düştüğü açıklandı. 2’de

�Büyükşehir kız Basketbol A ve B 
Takımları, Antalya Basketbol yerel 
U16 Ligi finalinde karşılaşı karşı-
ya geldi. 7’de

mutluluk enerjisi 
veren bir şehir; 

edinburgh

İskoçya’nın başkenti büyülü şehir 
Edinburgh’un tarihi sokaklarında 
yürümenin keyfini yaşadık  8’de

GEZİ

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

aü’den antalya’ya
900 yataklık hastane
Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen 
Özkan, 900 yatak kapasiteli hastanenin 1,5 yıl 

içerisinde tamamlanacağını açıkladı

sıfır enerjili binalar
enerjide tasarruflu

emniyet’ten eş 
zamanlı denetim

zeytin ağacı kurak 
yazda strese girdi

büyükşehir kızları
finalde karşılaştı

�Aü’den Prof. Dr. ibrahim At-
maca, sıfır enerjili binaların 
enerjide yüzde 25 daha tasar-
ruf sağladığını söyledi. 2’de

�il emniyet Müdürlüğü bi-
rimleri, günübirlik kiralanan 
732 konaklama yerlerinde 
denetim gerçekleştirdi. 3’tegeleceğimiz için 

düzenleme şart
�KirAcıLAr Dayanışması Plat-

formu Başkanı cengiz kul, 
kira sözleşmelerindeki haksız 
maddelerin kaldırılması, tah-
liyelerde yasal güvencelerin 
güçlendirilmesini istedi. 5’te

Kiracılar Dayanışması 
Platformu Başkanı Cengiz 

Kul, kiracıların barınma 
hakkının güvence altına 

alınmasını istedi

alanya’da 
yat yandı
�AlAnyA’DA balıkçı barı-

nağında bulunan lüks yat, 
henüz belirlenemeyen bir 
nedenden dolayı alev alev 
yandı. 3’te

antalya
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Normal binalara göre ener-
ji verimliliği daha fazla olan 
ve kullandığı enerjinin belir-
li kısmını yenilenebilir ener-

ji kaynaklarından temin eden ‘Nere-
deyse Sıfır Enerjili Binalar’ konseptine 
2025 yılı itibarıyla geçildi. Binalar-
da yenilenebilir enerji kullanımında-
ki yüzde 5’lik oran, 2025 yılı itibarıyla 
yüzde 10’a çıkarıldı.

30 BİN BİNA NEREDEYSE SIFIR 
ENERJİLİ OLARAK TASARLANACAK

Enerjiden büyük ölüde tasarruf edi-
leceğini belirten Makina Mühendisleri 
Odası Şube Başkanı ve AÜ Mühendis-
lik Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. İb-
rahim Atmaca, “Neredeyse Sıfır Enerjili 
Bina kavramı, 2023 itibarıyla gündemi-
mize girdi. Fakat bir pilot uygulamaydı. 
Artık içinde bulunduğumuz 2025 yılın-
da 2 bin metrekare inşaat ruhsat alanı-
nı geçen her bina, Neredeyse Sıfır Ener-
jili Bina olarak tasarlanmak zorunda. 
Bu binaların enerji etiketi B sınıfı ola-
cak. Enerjide yüzde 25 daha tasarruflu 
bina anlamına geliyor. Kullanılacak ye-
nilenebilir enerji oranı yüzde 10’a çık-
mak zorunda. Çevre Şehircilik ve İk-
lim Değişikliği Bakanlığı; 2023 yılından 
2025 yılına kadar düzenlenen pilot uy-
gulamada, yaklaşık 2 bin 200 binanın 
normal binaya göre yüzde 25 daha ve-
rimli olacak şekilde sıfır enerjili bina 
olarak tasarlandığını ve yıllık yakla-
şık 281 gigawatt saatlik (GWh) tasarruf 
öngörüldüğünü belirtti. Önümüzdeki 
süreçte yılda 30 bin binanın Neredeyse 
Sıfır Enerjili Bina olarak tasarlanacağı 
da ifade edildi” dedi.

ISITMADA DOĞALGAZIN                     
PAYI YÜZDE 56

Enerji kullanımında ısıtmanın bü-
yük ölçüde elektrik maliyetini artırdı-
ğını belirten Atmaca, “Enerjinin yüz-
de 24’ünü yine çevrim sektöründe 
elektrik üretmek için harcarken, yüzde 
20’sini ulaşımda, yüzde 17’sini konut-

larda, yüzde 8’ini ticaret ve hizmette 
kullanıyoruz. Hane halkının kullanı-
mında yüzde 65 oranında ısıtma amaç-
lı kullanılıyor. Yüzde 12 sıhhi sıcak su 
ihtiyacında tüketirken, ısıtmada ener-
jiyi yüzde 56 oranında doğal gazla kul-
lanıyoruz. Bu rakamlara baktığımızda, 
ciddi fosil yakıt kullanımımız söz konu-
su. Soğutmada özellikle elektrik tüketi-
yoruz. Elektrik tarifelerinde belli kota-
lardan sonra fiyat artışları yaşanacak. 
Genel anlamda hem maliyetler hem 
tasarruflu kullanım hem de iklim kri-
zine çözüm kapsamında Neredeyse Sı-
fır Enerjili Binalar faydalı olacak” diye 
konuştu.

‘KAVRAM YANLIŞ ANLAŞILIYOR’

Neredeyse Sıfır Enerjili Bina kav-
ramının yanlış anlaşıldığını aktaran 
Prof. Dr. Atmaca, “’Binanın üzerine gü-

neş elektriği yapılır ve sıfır enerjili olur’ 
şeklinde ifade ediliyor. Fakat durum 
böyle değil. Güneş enerjisi oldukça ma-
liyetli bir işlem. Sıfır enerjili kavramı 
yüksek enerji performansına sahip ve 
kullandığı enerjinin bir kısmını yenile-
nebilir enerjiden sağlayan bina anlamı 
taşıyor. Aslında yenilenebilir enerjiyle 
güneş elektriği önlemi almadan önce 
tüm tasarruf odaklarının çalışması ge-
rekiyor. Isıtma, soğutma havalandır-
ma, sıcak su tüketimi ve aydınlatma-
da enerji verimli cihazlara geçilmeli. Isı 
pompası ya da yoğuşmalı kazan tek-
nolojileri gibi teknolojiler kullanılma-
lı. Otomasyonla ölçüm ve denetleme 
kontrolleri alınmalı. Bakım ve onarım-
lar sıkı takip edilmeli. Binanın toplam 
enerji giderleri düşürülüp, yenilenebilir 
enerji sağlanırsa faydalı bir model olu-
şacaktır” dedi.

Fosil yakıt tüketiminde Türkiye’nin 
yüzde 82 seviyesinde olduğunu kay-
deden Prof. Dr. Atmaca, “Karbonsuz-
laşma yolunda önemli adımlar atma-
lıyız. Konut, ticaret, hizmette ısıtma ve 
soğutma, havalandırma, aydınlatma 
ile sıcak su gibi ihtiyaçlarda ciddi mik-
tarda fosil yakıt tüketimleri söz konu-
su. Yönetmelik gereği artık çok sayı-
da binamız tasarlanırken Neredeyse 
Sıfır Enerjili Bina olarak inşa edilecek. 
Dünya geneline baktığımızda, birincil 
enerji arzında fosil yakıtların kullanımı 
yüzde 83 seviyesinde. 2050 yılına bak-
tığımızda bunun yüzde 62’ye düşeceği 
öngörülse de kullanılan miktarın mut-
lak olarak değişmeyeceği öngörülüyor. 
Yıllar içinde karbon salınımları devam 
edecek. Ülkemizde fosil yakıt kullanı-
mı şu anda yüzde 82 seviyelerinde” 
diye konuştu.  DHA

Bu yıl Türkiye’de zeytin ve zeytinya-
ğı üretimi, Meteoroloji Genel Müdürlü-
ğü’nün raporlarına göre son 54 yılın en 
sıcak yaz mevsimi nedeniyle ciddi oran-
da kalite ve verim kaybına uğradı. uZZK 
üyesi ve rekolte tespit komisyonunda gö-
revli Antalya Ticaret Borsası’nda zeytin-
den sorumlu meslek komitesi üyesi Za-
fer Tan, aşırı sıcakların hem zeytin hem 
de zeytinyağı verim ve kalitesini olum-
suz etkilediğini açıkladı. Zafer Tan, uZZK 
2024-2025 üretim sezonu verilerine göre 
toplam 475 bin ton zeytinyağı üretimiyle 
de Türkiye’nin dünyada 4’üncü sırada ol-
duğunu dile getirdi.

Bu sezon zeytin üretimindeki en 
önemli sorunun aşırı sıcak geçen yaz ay-
ları olduğuna dikkat çeken Zafer Tan, 
“Zeytin ağaçlarımız baharda çiçek açtı, 
meyveyi gösterdi. Ama yaz ayları hava-
lar aşırı sıcak, kurak ve susuz geçti. Ön-
ceki yıllarda geceleri 30 derece, gündüz 
40 derece ve nem vardı. Bitki bu nem-
le beslenirdi. Ancak bu sezon yaz ayları 
gece de 40, gündüz de 40 derece yaşan-
dı. Temmuz ve ağustos ayları, zeytin çe-
kirdeğinin iriliğini sağlayıp, oturduğu dö-
nemdir. Kuraklığa bağlı sulanamayan 
arazilerdeki zeytinlerin çekirdekleri bü-
yümedi, iriliği sağlanamadı” dedi.

Çekirdek iriliği sağlanamadığı sürece 
zeytinyağı verimi alınamayacağına vur-
gu yapan Tan, “Kıraç bölgelerde özellik-
le zeytin çekirdekleri büyümedi, meyve-
ler buruştu. Ayrıca özellikle Akdeniz’de 
halkalı leke dediğimiz yapraktaki manta-
rın meyveye sıçraması, sebze seralarında 
kullanılan zirai ilaçların zeytin ağaçların-
da kullanılması, aşırı sıcaklar nedeniyle 

çoğalan zeytin sineği gibi ciddi sorunlar 
yaşandı. Tüm bu sebeplerle zeytin ağaç-
ları strese girdi. Çekirdekleri büyümedi, 
gelişmedi, meyveyi de büyütemedi. Bu 
yüzden yağ verimi ve yağ kalitesi düştü” 
diye konuştu.

Zeytin çekirdek ve meyvesinde geli-
şim olmamasına bağlı zeytinyağı verim 
ve kalitesinin de etkilendiğini anlatan 
Tan, “Türkiye ortalaması önceki yıllarda 
4,3 kilo zeytin meyvesinden 1 kilo yağ 
çıkardı. Bu sezon 6 kilo zeytinden 1 kilo 
yağ elde edildi. Bu oran bazı bölgelerde 
6 kilonun da üzerinde. Ayrıca bu yıl bazı 
üreticiler ‘kuraklık var’ dedi ve yağmuru 
bekledi. Yağmurdan sonra daha iyi ola-
cağını düşündü. Yağmurdan sonra mey-
ve şişer ama aralık sonuna doğru kurt-

lanmaya başladı ve bu da yağ kalitesi 
etkiledi” dedi.

Bu yıl dünyada da yağ fiyatlarının aşı-
rı sıcakların olumsuz etkilerine bağlı dü-
şüş yaşadığını açıklayan Tan, “İspanya 
borsasında bugün itibarıyla geçen sene 
9,9 avro olan sızma bu yıl 4,5 avro. Ge-
çen sene 8 avro olan yemeklik zeytinyağı 
bu yıl 3,3 avro. Zeytinyağı piyasası çökü-
şe geçti. Türkiye’de en iyi zeytinyağının 
dökme fiyatı 160 TL, eskiden 200 TL’nin 
altında değildi. Yemekli yağ fiyatı ise 130 
TL. Bu yağların piyasada halka satışla-
rı da 250-300 TL arasında değişiyor. Ama 
çiftçi elindeki ürünü eve götürdü. Şu 
anda evde depoluyor ve satmıyor. Birim 
fiyatın yükselmesi umudu var” diye ko-
nuştu. DHA

Sıfır enerjili binalar
enerjide taSarruflu

Çevre, Şehircilik ve İklim Değişikliği Bakanlığı’nın yayımladığı ‘Neredeyse Sıfır Enerjili 
Binalar’ (NSEB) konsepti, 2025 yılında zorunlu hale geldi. Akdeniz Üniversitesi’nden (AÜ) 
Prof. Dr. İbrahim Atmaca, “Enerjide yüzde 25 daha tasarruflu bina anlamına geliyor” dedi ALANYA’DA sürdürülebilir temiz bir 

çevre oluşturmak için Belediye Başkan 
Yardımcısı Hasan Servet Ünlü başkanlı-
ğında istişare toplantısı düzenlendi. Be-
lediye Temizlik İşleri Müdürlüğü ev sa-
hipliğinde gerçekleştirilen toplantıda, 
Temizlik İşleri Müdürü Adem Demir, İk-
lim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürü Sev-
da Çapa ile teknik ve idari personel yer 
aldı. Toplantıda, 2025 yılı itibariyle kent 
ölçeğinde oluşturulan Atık Yönetim Pla-
nı kapsamında; ambalaj atıklarının top-
lanması, ambalaj atıklarına yönelik bi-
linçlendirme ve farkındalık eğitimleri, 
evsel katı atıkların sistemli bir şekilde 
toplanarak taşınması, cadde, sokak ve 
pazar yerlerinin süpürülmesi, çevre te-
mizliği çalışmalarının etkin olarak yü-
rütülmesi ve atıkların kaynağında azal-
tılmasına yönelik uygulamalarda ilgili 
birimlerin ortak çalışma konuları ele 
alındı.

Alanya Belediyesi bünyesinde faa-
liyet gösteren İklim Değişikliği ve Sıfır 
Atık Müdürlüğü ile atık getirme merkez-
lerinin daha aktif kullanılarak, geri dö-
nüşüm bilinci oluşturulması hedefleni-
yor. Ayrıca; bitkisel atık yağ, elektrikli ve 
elektronik eşyalar ile pillerin kaynağın-
da ayrı toplanması için belediye hizmet 
binaları ve muhtarlık ofislerinde çeşit-
li ekipmanların yerleştirilmesine karar 
verildi. Başkan Yardımcısı Hasan Servet 
Ünlü toplantıyla ilgili, “Her bireyin doğa 
ve sürdürülebilir bir dünya için alacağı 
en güzel tedbir, atıkları kaynağında ay-
rıştırmaktır. Doğada bulunan her türlü 
atığın geri dönüştürülmediği takdirde 
doğaya verdiği zararı düşünerek geri dö-
nüşüm çalışmalarına önem verilmelidir. 
Böylelikle sera gazı oranını azaltarak kü-
resel ısınma ve iklim değişikliği etkisini 
yavaşlatabilmek mümkündür. Bunların 
yanı sıra daha az hammadde kullanıp 
daha az karbondioksit salınımı sağlan-
ması gerekmektedir. Tüm bu konularda 
Alanya Belediyesi olarak aktif bir çalış-
ma içerisinde olacağız ve ilgili müdür-
lüklerimiz ile birlikte yeni yılda iklim de-
ğişikliği ve sıfır atık konusunda önemli 
adımlar atacağız” dedi.   İHA

Alanya Belediyesi’nden 
temiz çevre hamlesi

Zeytin ağacı kurak 
yazda strese girdi
Son yılların en sıcak yaz mevsimi nedeniyle bu yıl çekirdek gelişimi 

sağlanamadığı için zeytinyağı verimi ve kalitesinin düştüğü açıklandı

Öğrencilerden ‘can’
dostlara ziyaret

Serik’te Mehmet Akif Ersoy İlkokulu öğrencileri, Belek 
Sokak Hayvanları Bakımevi ve Rehabilitasyon Merkezini 

ziyaret ederek hayvanlara mama desteğinde bulundu

MEHMET Akif Ersoy İlkokulu öğ-
rencileri, Belek Sokak Hayvanları 
Bakımevi ve Rehabilitasyon Merke-
zini ziyaret etti. Öğrenciler, hayvan-
ları sevip merkeze mama desteğin-
de bulundu. 

Öğrencilerin anlamlı davranışın 
kendilerini mutlu ettiğini belirten 
Serik Belediye Başkanı Kadir Kum-

bul, “Belediyemiz bünyesindeki Be-
lek Sokak Hayvanları Bakım ve Re-
habilitasyon Merkezimizi ziyaret 
eden Mehmet Akif Ersoy İlkokulu 
öğrencileri bakımevindeki hayvan-
lara mama desteğinde bulundu. Bu 
anlamlı destekleri için öğretmenle-
rimize ve öğrencilerimize teşekkür 
ederiz” dedi. DHA
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL - Resmi İlan st x cm fiyatı: 185 TL
Yıllık abone bedeli 7.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14143
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GAZİPAŞA’DA Gazi Mahallesi Ulusal Egemenlik Bulvarı D-400 Kara-
yolu’nda, Egemen Ceylan’ın kullandığı 07 BUV 076 plakalı motosiklet 
ile Fadime Tuncer Caddesi’nden karayoluna çıkan Abdülkerim B. 
idaresindeki 07 BBF 420 plakalı kamyonet çarpıştı. Motosiklet yolda 
yaklaşık 100 metre sürüklendikten sonra durdu. Motosikletten savru-
lan Egemen Ceylan, hayatını kaybetti. DHA

Gazipaşa’da motosiklet kazası

ANTALYA İl Emniyet Müdürlüğü 
birimlerince; mevcut asayiş ve kamu 
düzeninin devamının sağlanması, genel 
güvenlik ve genel sağlık açısından risk 

teşkil eden unsurların engellenmesi, suça karışmış 

kişilerin yakalanması, kayıt dışı ekonomi ile 
mücadele edilmesi kapsamında il genelinde faaliyet 
gösteren günübirlik kiralanan evlere yönelik eş 
zamanlı denetimler yapıldı.  İl genelinde, 52 ekip 
ve 118 personelin katılımıyla yapılan denetimler 

sonucunda; toplam 732 günübirlik konaklama yeri 
kontrol edildi. 

Anlık veri göndermediği tespit edilen 1 işletmeye 
‘konaklayan kaydı yapmamaktan’ cezai işlem 
uygulandı.  dHa

ANTALYA’DA atış yapmak için özel bir po-
ligona gelen genç, eline aldığı silahı bir anda 
başına dayayıp intihara kalkıştı. Arka arkaya 
4 el ateş eden gencin ağır yaralandığı olayda, 
kurşunlara rağmen durdurmaya çalışan gö-
revli eğitmen de yüz kısmından yaralandı. O 
anlar ise güvenlik kamerasına yansıdı.

Olay, saat 16.30 sıralarında Konyaaltı ilçe-
sinde bulunan özel bir poligonda meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, poligona müşte-
ri olarak gelen Mahmut K.Y. (24) poligonda 
görevli emekli polis memuru ve eğitmen Ah-
met P. (51) ile birlikte kulvara geçti. Ahmet P. 
tarafından kulvarda silah hakkında bilgilen-
dirilen ve nasıl ateş etmesi gösterilen Mah-
mut K.Y. tabancayı eline aldıktan sonra bir 
anda silahı başına götürdü. Eğitmen Ahmet 
P. hızlı refleksi ile başına ateş etmeye başla-
yan genci engellemeye çalıştı.

EĞİTMEN ENGELLEMEYE ÇALIŞTI

Mahmut K.Y. ile ona engel olmaya çalışan 
eğitmen Ahmet P. arasında kısa süreli arbede 
yaşandı. Peş peşe ateşlenen silahtan çıkan 
kurşunlardan biri Mahmut K.Y.’nin başına 
isabet ederken yakın mesafeden gencin elin-

EmniyEt’tEn Eş 
zamanlı dEnEtim

Antalya İl 
Emniyet 

Müdürlüğü 
birimleri, 

günübirlik 
kiralanan 732 

konaklama 
yerlerinde 
eş zamanlı 
denetimler 

gerçekleştirdi. 
Denetimlerde 1 
işletmeye cezai 

işlem uygulandı

GAZİPAŞA’DA 17 yaşındaki gencin 
hayatını kaybettiği kazanın ardından 
gözaltına alınan eniştesine destek ol-
mak için adliyeye gelen bir kişi, geçirdi-
ği kalp krizi sonucu hayatını kaybetti.

Olay, saat 17.45 sıralarında Gazipa-
şa Adliyesinde meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, öğle saatlerinde 17 
yaşındaki Egemen Ceylan isimli gen-
cin hayatını kaybettiği kazanın ardın-
dan gözaltına alınan kamyonet sürücü-
sü Abdülkerim 
B., gözaltına alı-
narak Gazipa-
şa Adliyesine 
getirildi. Eniş-
tesi Abdülke-
rim B.’ye des-
tek olmak için 
adliyeye gelen 
62 yaşındaki 
İbat Ekinci, bir 
anda fenalaşa-
rak yere yığıldı. 
İhbar üzerine olay yerine sağlık ekipleri 
sevk edildi. İlk müdahalesi olay yerinde 
yapılan İbat Ekinci’nin kalbinin durdu-
ğu belirlendi. Sağlık ekipleri tarafından 
kalp masajı yapılan Ekinci, ambulans-
la Gazipaşa Devlet Hastanesine kaldırı-
larak tedavi altına alındı. Kalbi yeniden 
çalıştırılan Ekinci, doktorların tüm mü-
dahalesine rağmen hayatını kaybetti.

Öte yandan, 17 yaşındaki gencin ha-
yatını kaybettiği kazanın ardından gö-
zaltına alınan kamyonet sürücüsü Ab-
dülkerim B., çıkarıldığı mahkemece 
tutuklanarak cezaevine gönderildi. Ab-
dülkerim B.’nin hastanede yapılan alkol 
testinde 0.70 promil alkollü olduğu tes-
pit edilmişti. İHA

Desteğe geldi 
yaşamını yitirdi

ANTALYA’DA yaşayan 
İngilizce öğretmeni, inter-
net üzerinden hem oto-
mobilini hem de motosik-
letini satışa çıkardı. İkisini 
satarak yeni bir otomo-
bil almayı planlayan öğ-
retmen, motosikletini test 
sürüşü bahanesiyle çaldırdı. Alıcı gibi 
davranan şüpheli, 350 bin TL değerinde-
ki motosikleti alıp kayıplara karıştı.

Muratpaşa ilçesi Çağlayan Mahalle-
si’nde yaşayan İngilizce öğretmeni Bu-
rak Turgut, otomobil almak için 34 EOP 
694 plakalı motosikletini ve bir otomo-
bilini internet üzerinden satışa koydu. 
6 Ocak Pazartesi günü yabancı uyruk-
lu bir kişiyle iletişime geçen Turgut, şüp-
helinin motosikleti görmek için adres is-
temesi üzerine konum gönderdi. Akşam 
saatlerinde Turgut’la buluşan şüphe-
li, 340 TL’ye anlaşma sağladıktan sonra 
test sürüşü yapmak istedi. Kaskı olma-
dığı için Turgut’un kaskını alan şüphe-
li, motosikletle birlikte kayıplara karıştı. 
Burak Turgut, kısa süre içinde karakola 
giderek şikâyette bulunurken geriye ise 
motoruyla gezdiği keyifli videolar kaldı.

Motosikletini birkaç hafta önce inter-
net sitesinde ilana koyduğunu dile ge-
tiren İngilizce öğretmeni Burak Turgut, 
”6 Ocak Pazartesi günü öğlen civarında 
yabancı uyruklu bir şahıs benimle ile-
tişime geçti. Akşam saatlerinde evimin 
önüne geldi. Yarım saat motorla alaka-
lı pazarlık yaptık ve 340 bin TL’ye anlaş-
tık. Daha sonra test sürüşü yapmak iste-
diğini söyledi. Motosiklete bindi ve bir 
anda hızlanarak kaçtı” dedi. İHA

Müşteri sandı 
dolandırıcı çıktı

ALANYA’DA balıkçı barınağın-
da bulunan lüks yat alev alev 
yandı. İtfaiye ekiplerinin yoğun 
çalışması sonrası söndürülen 
yangın sonucunda yat kullanıl-
maz hale geldi.
Olay, saat 01.00 sıralarında 

Alanya’da balıkçı barınağında 
meydana geldi. Şahmeran adlı 
lüks yat henüz sebebi bilineme-
yen bir nedenle yanmaya baş-
ladı. Alevler bir anda Şahmeran 
adlı lüks yatı sararken Antalya 
Büyükşehir Belediyesi itfaiye 
ekipleri ve Alanya İtfaiyesi’n-

den 3 ekip ile Alanya Sahil Gü-
venlik ekiplerine bağlı 3 gemi 
yangına müdahale etti.
Yangının diğer tekne ve gemi-

lere sıçramaması adına emni-
yet güçleri büyük mücadele 
verdi. Çapasından boşalan yat 
limanın açığına doğru giderken 
polis ve bekçiler halata asılarak 
büyük çaba gösterdi. Yat, bir 
saatlik hem deniz hem de kara-
dan yapılan müdahale sonrası 
söndürüldü. Çevrede geniş 
güvenlik önlemi alındı ve diğer 
tekneler de açığa çekildi.

İskeleye demirliyken lüks 
teknede çıkan yangının boyutu 
gün ağarınca ortaya çıkarken 
tekne kullanılamaz hale geldi. 
Yangın sırasında teknenin 
içerisinde bulunan eşyalar ve 
bisiklet yangın sırasında kulla-
nılamaz hale geldi.
Emniyet güçlerinin diğer 

gemideki güvenlik kamera 
kayıtlarını incelediği ve olayla 
ilgili soruşturma başlattığı öğ-
renilirken yatın daha önce de 
yangına maruz kaldığı kayde-
dildi.  İHA

lüks yat alev alev yandı
Alanya’da balıkçı barınağında bulunan lüks yat, henüz belirlenemeyen 

bir nedenden dolayı alev alev yandı. İtfaiye ekiplerinin yoğun 
müdahalesiyle söndürülen yangın sonucunda yat kullanılmaz hale geldi

Poligonda intihar girişimi: 2 yaralı
Antalya’da poligona gelen 24 yaşındaki Mahmut K.Y., başına silah dayayıp intihar girişiminde bulundu. 

Duruma müdahale eden eğitmen Ahmet P.’nin de yaralandığı olayda Mahmut K.Y. ağır yaralandı
deki silaha müdahale etmeye çalışan Ahmet P. de yüz 
kısmından yaralandı. Mahmut K.Y. ağır yaralanırken 
bir kurşun ise Ahmet P.’nin elmacık kemiğine isabet 
etti. Olayın 112 Acil Çağrı Merkezi’ne bildirilmesi ile 
olay yerine çok sayıda sağlık ekibi ve polis sevk edilir-
ken ağır yaralanan Mahmut K.Y. Akdeniz Üniversitesi 
Hastanesi’ne kaldırıldı. Poligonda görevli eğitmen Ah-
met P.’nin ise hayati tehlikesinin bulunmadığı öğreni-
lirken Antalya Eğitim ve Araştırma Hastanesi’nde te-
davisinin sürdüğü bildirildi. İHA
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Yurttan
kısa kısa

Ankara’da kazı 
sırasında göçük

ANKARA’NIN Polatlı ilçesi Şentepe 
Mahallesi Sena Sokak’ta inşaatı 
devam eden binanın önünde özel 
firma tarafından binaya kanalizasyon 
bağlantısı için yapılan kazı çalışması 
sırasında göçük oldu. Toprak altında 
kalan Sinan Yılmaz ile İzzet Kesin, 
yaşamını yitirdi. Olayla ilgili gözaltına 
alınan inşaat sorumlusunun sorgusu-
nun devam ettiği öğrenildi.

Kırıkkale’de 
silah operasyonu

KIRIKKALE İl Emniyet Müdürlüğü 
Kaçakçılık ve Organize Suçlarla 
Mücadele ile İstihbarat Şubesi ekip-
leri, kaçakçılıkla mücadele çalışması 
kapsamında, Y.A.’nın evine operasyon 
düzenlendi. Evde yapılan aramada 
16 tabanca, 1 kalem şeklinde suikast 
silahı, 41 şarjör, 1284 fişek ve bıçak 
ele geçirildi. Gözaltına alınan şüpheli 
hakkında yasal işlem başlatıldı.

Ayşe Barım için 
re’sen soruşturma

İSTANBUL Cumhuriyet Başsavcılığı 
tarafından Serenay Sarıkaya gibi bazı 
sanatçıların ve oyuncuların mena-
jerliğini yapan Ayşe Barım hakkında 
sosyal medya platformlarındaki pay-
laşım ve haberlerdeki iddialar ihbar 
kabul edilerek maddi gerçeğin ortaya 
çıkartılması için re’sen soruşturma 
başlatıldı. Soruşturmanın şantaj gibi 
tüm iddialara ilişkin olduğu öğrenildi.

Bursa’da 11 kaçak 
göçmen yakalandı

BURSA’DA 11 kaçak göçmene yer 
temin edip çalıştırdığı belirlenen 
3 şüpheliden 2’si gözaltına alındı. 
Sınır dışı edilmek üzere İl Göç İdaresi 
Müdürlüğü’ne teslim edilen 11 kaçak 
göçmenin, 1-3 yıl arasında değişen 
sürelerde, ikamet izni olmadan yasa 
dışı çalıştıkları, 1 yıldır da söz konusu 
adreste kalacak yer temin edilerek 
çalıştırıldığı öğrenildi.

Sahte diş hekimi 
yakayı ele verdi

KAYSERİ İl Jandarma Komu-

tanlığı ekipleri, Melikgazi ilçesi 

Ağırnas Mahallesi’nde T.P.’nin 

izinsiz diş çekimi ve tedavisi 

yaptığı bilgisi aldı. Diploma veya 

belgesi olmadan izinsiz olarak 

muayenehane açtığı tespit edi-

len T.P., yapılan operasyonla ya-

kalandı. T.P. gözaltına alınırken 

kaçak muayenehane ise Kayseri 

İl Sağlık Müdürlüğü görevlileri 

tarafından mühürlendi.

Bakteri çıktı 
imha edilecek

TUNUS’A ihraç edilen 2 bin 

500 ton patates, tespit edilen bir 

bakteri nedeniyle iade edildi. 

Patatesleri taşıyan gemi, 19 

Aralık’ta Taşucu Limanı’na geldi. 

İmha hazırlıklarının tamamlan-

masının ardından patatesler, 

dün gemiden indirilmeye 

başlandı. Ürünlerin, Tarsus’ta bir 

tesiste imha edileceği belirtildi. 

İhraç eden firma ise ürünleri 

tüccardan aldıklarını açıkladı. 

Avukat aracında 
uyuşturucu çıktı

KONYA’DA otomobilin baga-

jında 30 bin uyuşturucu hapla 

yakalanıp tutuklanan avukat 

Abdülkadir İnci ve yanındaki 

arkadaşı İlknur Çiçek hakkında 

15 yıldan 30’ar yıla kadar hapis 

cezası istemiyle iddianame 

hazırlandı. İnci, iddianamedeki 

ifadesinde uyuşturucuyu İstan-

bul’da O.D.’den aldığını belirterek, 

“Hapların parasını 360 bin TL 

olarak anlaşmıştık’’ dedi.

DHA-İHA

ANTALYA Büyükşe-
hir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek, 
10 Ocak Çalışan Ga-

zeteciler gününde gazete-
cilerle buluştu. Böcek, bele-
diyeye yapılan 50 binin üzerindeki iş 
başvurusuna dikkat çekerek gençlere 
istihdam sağlama hedefiyle çalıştıkları-
nı vurgularken belediye çalışanlarının 
emeklilik konusuyla ilgili de açıklama-
larda bulundu. 

BORCU OLMAYAN BİR 
BELEDİYEYİZ

Antalya Büyükşehir Belediyesi, 10 
Ocak Çalışan Gazeteciler gününde ye-
rel ve ulusal alanda medya faaliye-
ti yürüten gazetecilerle bir araya geldi. 
Başkan Böcek’in yanı sıra Antalya Ga-
zeteciler Cemiyeti Başkanı İdris Taş’ta, 
medyadaki ekonomik ve basın öz-
gürlüğü konularına işaret etti. Antal-
ya gündemine dair gelen sorulara ya-
nıt veren Başkanı Böcek, “SGK borcu 
olmayan, çalışanlarına prim borcu ol-
mayan, vergi borcu olmayan bir bele-
diyeyeyiz” dedi. “İşçisini, köylüsünü 
unutan iktidar partisi 20 belediyenin 
18’ini kaybetti” diyen Böcek ifadeleri-
ne, “Söz Muhittin Böcek sözü’ diyerek 
yapmam gereken ne varsa onu yapa-
cağım. Tasarruf genelgesi çerçevesinde 
bu işleri yapmaya devam edeceğiz” ifa-
delerini kullandı.

KANUNDA GAZETECİLERİ 
DESTEKLEYCEĞİZ

Gazetecilerin meslekleriyle ilgili ya-
şadıklarını soruna da değinen Böcek, 
“Meslek kanunu için elimizden geleni 
yapacağız. Gazetecilik meslek kanunu 
ile alakalı sizler yanınızdayız. Meslek 
kanunu için şahsım olarak, partim ola-
rak elimizden geleni yapacağız” dedi. 
AGC başkanı İdris 
Taş ise, “Gazetecili-
ğin en büyük eksi-
si gazetecilik mes-
lek kanunudur. 
TBMM’de gazete-
cilik meslek kanu-
nu acilen çıkarıl-
malıdır. Yeni yasa 
ile birlikte teknolo-
jik gelimeler de göz 
önünde bulundu-
rularak acilen çık-
ması gerekmekte-
dir.  Gazetecilerin 
büyük çoğunlu-
ğu asgari ücret 
alıyor. Gazeteler 
asgari ücreti ver-
mekte bile zorla-

nıyor. Radyo TV’ler telif sorunu ile bu-
luşmakta. Ulusal kanalın fiyatı ile kent 
kanalının fiyatı aynı. Her gün bir ga-
zete kapanıyor. Bu sorunlar gölgesin-
de söylüyorum ki acilen meslek yasası-
nın çıkarılması gerekiyor. 10 Ocak’ların 
bayram olarak kutlanmasını umur edi-
yoruz. Bunun en büyük hakkımızın ol-
duğunu düşünüyoruz” dedi.

Antalya’da özellikle falezler üzerin-
deki yapılaşmalara yönelik soruya ce-
vap veren Başkan Böcek, “30 yıldır be-
nim döneminde dağlara taşlara ocak 
ruhsatı vermedim. Bu daha sonra ba-
kanlıklara geçti. Bugüne kadar birçok 
kamuya ait yerler satıldı. Bin 177 tane 
TOKİ arazisi adı altında satılan yerler 
var. Benim yaylamda, Feslikan Yayla-
sı’nda 406 parsel satıldı.  Satılan hazine 
arazileri belediyelere verilmişti, bugün 
ise Ali Cengiz oyunu ile TOKİ arazileri 
satılıyor. Finike’de bizim bir arazi üze-

rinden 100 mil-
yon TL’miz gitti. 
Bunlarla ilgili An-
talya’da herkes 
bilir ki karşı oldu-
ğumuz her yerde 
söyleriz. Muratpa-
şa Belediyesi ko-
nusunda 3 ay süre 
oldu. İtirazlar ol-
duğunu duydum. 
Önümüzdeki sü-
reçle ilgili çalışma-
lar yapılacak” ifa-
delerini kullandı. 

HAFRİYATI 
DA METROYU 
DA BELEDİYE 

YAPACAK

Antalyaspor’a 

gelir sağlaması için tahsis edilen ancak 
yılan hikayesine dönen hafriyat ko-
nusu hakkında da konuşan hakkında, 
“Çalışmalarımızı tamamladık, belediye 
olarak yapmaya karar verdik. Hafriyat 
işlerini kendimiz yapacağız. Bu konu-
da hafriyat ile ilgili olarak herkes taşını 
elin altına koyacak. Herkes neyi nereye 
dökeceğini konusunda yardımcı ola-
cak. Bunları önümüzdeki günlerde tek-
rar konuşmaya devam edeceğiz” dedi. 
Antalya’da ne zaman yapılacağı merak 
konusu olan Sarısu-Meydan 4’üncü 
Etap Tramvay hattının temeline yöne-
lik de açıklama yapan Başkan Böcek, 
“Antalya Planlama Ajansı şubatta göre-
vine başlanacak. 4. Etap kredi çalışma-
sı devam ediyor. Proje cumhurbaşkan-
lığı strateji eylem planlamasında onay 
bekliyor. Bilindiği üzere projenin 5.5 ki-
lometresi yerin altından geçiyor. Ge-
rekli izinler verildiği zaman öz kaynak-
larımız ile gerekirse temelini kendimiz 
atacağız. Bunun yanında 6’ıncı etabı 
da Döşemealtı’na düşünüyoruz” ifade-
lerine yer verdi.

50 BİN ÜNİVERSİTE MEZUNU                 
İŞ BEKLİYOR 

Antalya Büyükşehir Belediyesi’ne 
50 bin işsiz üniversite gencinin bele-
diyeye başvurduğunu söyleyen Bö-
cek, “Belediyemize 50 binin üzerinde 
başvuru var. Bu gençleri istihdam et-
mek durumundayız. Buna yönelik ça-
lışmalarımız sürüyor” diye konuştu. 
Antalya Büyükşehir Belediye Başka-
nı Muhittin Böcek son günlerde sıkça 
tartışılan Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi’nde çalışıp emeklilik süresi dolan-
ların emekli edilmesi hakkında açık-
lamalarda bulundu. Başkan Böcek 
üniversite mezunları da dahil olmak 

üzere 50 binin üzerinde kişinin Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi’ne başvur-
duğunu, bu insanlar için istihdam sağ-
lamanın grevlerinden biri olduğuna 
vurgu yaptı. Başkan Böcek, “Zaman 
zaman tasarruf genelgesinden dolayı 
kısıtlamalarımızın olduğunu biliyorsu-
nuz. Ancak biz dikkat ediyoruz. Elimiz-
den geldiğince bu konuda vatandaşa 
destek olmaya, hizmet etmeye devam 
edeceğiz. Emeklilik konusu bir kriter-
dir. Verilen maaşlar ile Antalya Bü-
yükşehir Belediyesi olarak çok alaka-
mız yok. Bir taraftan 50 binin üzerinde 
işçi başvurusu var. 4 yıllık okulunu bi-
tirmiş insanlar var. Biz bu konuda bu 
insanlarında istihdam etmek niyetiy-
le çalışmak zorundayız ve bunu isti-
yoruz. Bunların yanında tasarruf ge-
nelgesi ve bazı mevzuatlara da uymak 
zorundayız. Göreve geldiğim gün iti-
bariyle siyasi sebeplerle hiç kimseyi iş-
ten çıkarıp ekmeği ile oynamadım. Bu 
konu haricinde yasal mevzuatlar uy-
gulanmak zorundadır” diye konuştu. 

SORUNLAR GÜNDEME GELDİ

Antalya Gazeteciler Cemiyeti Baş-
kanı İdris Taş, gazeteciliğin temel so-
runlarına dikkat çekerek meslek ya-
sasının acilen çıkarılması gerektiğini 
vurguladı. Gazetecilerin ekonomik ve 
yapısal sıkıntılarla boğuştuğunu be-
lirten Taş, “Gazetecilerin çoğu asga-
ri ücretle çalışıyor. Gazete patronları 
ekonomik zorluklar yaşıyor. Radyo ve 
televizyonlar ise telif sorunlarıyla mü-
cadele etmekte. Medya sektörü dar-
boğazın eşiğinde” dedi. Taş ayrıca, ga-
zetecilik mesleğinin hak ettiği değeri 
görmesi gerektiğini ve bu özel günün 
bir bayram olarak kutlanması talebin-
de bulundu.

SERİK Belediye Başkanı Kadir Kum-
bul, 10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü 
dolasıyla basın mensuplarıyla kahvaltı-
da buluştu. Başkan Kumbul, “Gazeteci-
lik, demokrasinin teminatı, halkın sesi, 
vicdanı ve bağımsız düşüncenin savu-
nucusudur” dedi. İlçedeki bir restoran-
da düzenlenen etkinlikte Serik Bele-
diye Başkanı Kadir Kumbul ile kentte 
görev yapan gazeteciler biraraya gel-
di. Etkinlikte konuşan Başkan Kumbul, 
“10 Ocak Çalışan Gazeteciler Günü ve-
silesiyle, burada siz değerli gazeteciler-
le bir arada olmaktan büyük mutluluk 
duyuyorum. Bu anlamlı günde, basının 
demokrasiye olan katkısını ve gazete-
ciliğin toplumdaki kritik rolünü bir kez 
daha vurgulamak isterim. Gazetecilik, 
demokrasinin teminatı, halkın sesi, vic-
danı ve bağımsız düşüncenin savunu-
cusudur. Cumhuriyetimizin kurucusu 
Mustafa Kemal Atatürk’ün ‘Basın, bir 
toplumun aynasıdır’ sözünden de anla-
şıldığı gibi, basın özgürlüğü, cumhuri-
yetimizin en değerli kazanımlarından 
biridir. Bu özgürlüğün korunması, hal-
kın doğru bilgiye ulaşabilmesi, fikirlerin 
serbestçe ifade edilebilmesi için basın 
mensuplarının sahip olduğu bağımsız-
lık son derece önemlidir” diye konuş-
tu.   DHA

AntAlyA demir 
AğlArlA örülüyor

Büyükşehir Belediye Başkanı Muhittin Böcek, 4. Etap tramvay hattı ile ilgili çalışmaların 
sürdüğünü Cumhurbaşkanlığı’ndan cevap beklediklerini belirterek 5’inci etap tramvay 

projesinin ihalesinin tamamlandığını, 6’ncı etabın ise Döşemealtı’na yapılacağını duyurdu

GÜVEN 
GÜNEŞ

Başkan Kadir Kumbul gazetecilerle buluştu
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Dünyadan 
kısa kısa

İngiltere’den 
30 bin dron

İNGİLTERE Savunma Bakanlığı’ndan 
yapılan açıklamada, Letonya ve 
İngiltere’nin ortak olarak yürüttüğü 
Uluslararası Dron Koalisyonu tarafın-
dan 45 milyon sterlin değerinde söz-
leşmenin imzalanmasının ardından 
Ukrayna’ya 30 bin dron gönderileceği 
duyuruldu. Açıklamada, yeni dronla-
rın finansmanının, Avrupa ülkelerinin 
katkılarıyla sağlandığı ifade edildi.

Brezilya’da 
uçak kazası

BREZİLYA’NIN Sao Paulo eyaletinin 
Ubatuba kentindeki Cruzeiro sahiline 
yetkililerin açıkladığına göre küçük 
bir uçak düştü. İkisi çocuk 4 yolcunun 
bulunduğu uçağın düşmesi sonucu pi-
lot hayatını kaybetti. Uçaktaki 4 yolcu 
ile kaza sırasında sahilde bulunan 1 
kadın yaralandı. Yaralıların hastaneye 
sevk edildiği ve sağlık durumlarının 
iyi olduğu açıklandı.

Manchester’da 
uçuşlar durdu

İNGİLTERE’DE etkili olan yoğun kar 
yağışı nedeniyle Manchester Havali-
manı›nda uçuşların durdurulduğu bil-
dirildi. Yetkililer, pistin temizlenmesi-
nin ardından uçuşların başlayacağını 
belirterek, “Yolcularımızın güvenliği 
en büyük önceliğimizdir. Bu süre zar-
fında beklediğiniz için teşekkür ederiz. 
En kısa sürede size bilgilendirme 
yapacağız” açıklamasında bulundu.

Los Angeles’da 
can kaybı arttı

ABD’NİN Los Angeles kentinde 
devam eden yangınlar nedeniyle 
hayatını kaybedenlerin sayısının 
10’a yükseldiği bildirildi. Los Angeles 
Bölge Şerifi Robert Luna, özellikle 
Palisades ve Eaton bölgeleri ile 
çevresindeki bazı alanlarda kontrolü 
sağlamak amacıyla dün yerel saatle 
18.00 ile 06.00 arasında sokağa çıkma 
yasağı uygulanacağını açıkladı.

Blinken’dan  
Avn’a tebrik

LÜBNAN’DA iki yılı aşkın sü-

ren cumhurbaşkanlığı boşluğu 

ve siyasi krizin ardından Mec-

lis’te yapılan oturumun ikinci 

turunda Genelkurmay Başkanı 

Avn, Lübnan’ın 14. Cumhurbaş-

kanı seçildi. ABD Dışişleri Bakanı 

Antony Blinken Avn’ı tebrik ede-

rek, “Amerika Birleşik Devletleri, 

Cumhurbaşkanı Joseph Aoun’un 

tarihi seçimi dolayısıyla Lübnan 

halkını kutlar” dedi.

ECDC’den 
Çin uyarısı

AVRUPA Hastalık Önleme 

ve Kontrol Merkezi’nin (ECDC), 

Çin Hastalık Kontrol ve Önleme 

Merkezi’nin (CDC) verilerinde 

dayandırdığı açıklamasında, 

Aralık 2024’ten bu yana Çin’de 

metapnömovirüsü (HMPV) de 

dahil olmak üzere viral solunum 

yolu enfeksiyonlarında keskin bir 

artış yaşandığı kaydedildi. Açıkla-

mada, bu artışın yılın bu dönemi 

için olağan dışı olmadığı bildirildi.

Almanya’da  
kar uyarısı

ALMAN Meteoroloji Servisi, 

Kuzey Ren Vestfalya ile Aşağı 

Saksonya eyaletleri başta olmak 

üzere ülkenin büyük bölümünde 

etkili olan kar yağışının ülke ge-

nelinde artarak devam etmesinin 

beklendiğini duyurdu. Yetkililer, 

yolların kar ve buzla kaplı olması 

nedeniyle sürücülere gereksiz 

seyahatlerden kaçınmaları ve dik-

katli araç kullanmaları gerektiği 

uyarısında bulundu.

DHA-İHA

AKDENİZ Üniversitesi 
(AÜ) Rektörü Prof. 
Dr. Özlenen Özkan, 
10 Ocak Çalışan Ga-

zeteciler Günü kapsamında 
gazeteciler ile bir araya geldi.  
AÜ Hastanesi’ne kazandırılması plan-
lanan yeni hastane binasıyla ilgili de-
taylı bilgiler de paylaşan Rektör Özkan, 
konuşmasında çalışan gazetecilerin 10 
Ocak Çalışan Gazeteciler Günü’nü kut-
layarak, “Yaptığımız tüm çalışmala-
rı halkımıza sizlerin sayesinde duyura-
biliyoruz. Bu, bizim için çok kıymetli. 
Üniversite olarak basın mensuplarıyla 
güçlü bir iş birliği içinde olmaktan bü-
yük mutluluk duyuyoruz” ifadelerini 
kullandı. Ayrıca, AÜ Hastanesi’ne ya-
pılacak yeni hastane binasının, daha 
modern ve geniş kapsamlı sağlık hiz-
metleri sunma adına önemli bir adım 
olduğunu vurguladı.

İLK YIL SİSTEM ZOR KURULDU

Akdeniz Üniversitesi (AÜ), 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü kapsamında 
Antalya’da görev yapan basın mensup-
larını bir araya getirdi. AÜ Sosyal Tesis-

leri Kır Bahçesi’nde düzenlenen etkinli-
ğe, AÜ Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan 
ev sahipliği yaptı. Etkinlikte gazeteci-
lerle bir araya gelen Rektör Özkan, hem 
çalışan gazetecilerin gününü kutladı 
hem de üniversitenin devam eden pro-
jelerine ilişkin açıklamalarda bulun-

du. Rektör Özkan, AÜ Hastanesi’ne ka-
zandırılması hedeflenen yeni hastane 
binasının müjdesini vererek, “Bu yeni 
bina sayesinde hastanemizin kapasi-
tesini artırmayı ve daha nitelikli sağ-
lık hizmetleri sunmayı amaçlıyoruz” 
dedi. Özkan, konuşmasında gazetecile-

rin halkın doğru bilgiye ulaşmasındaki 
rolüne dikkat çekerek, “Sizlerin emeği 
sayesinde yaptığımız projeleri ve başa-
rılarımızı topluma ulaştırabiliyoruz. Bu 
nedenle basın mensupları, bizim için 
her zaman özel bir yere sahiptir” ifade-
lerini kullandı.

AÜ’den AntAlyA’yA
900 yAtAklık hAstAne
Akdeniz Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Özlenen Özkan, 900 yatak 

kapasiteli hastanenin 1,5 yıl içerisinde tamamlanacağını açıkladı

GÜVEN 
GÜNEŞ

Geleceğimiz için düzenleme şart
Yükselen kira fiyatları, gençlerden dar 

gelirli ailelere kadar milyonlarca vatandaşı 
zorluyor. Cengiz Kul, Kiracıların barınma 

hakkının güvence altına alınması için kira 
sözleşmelerindeki haksızlıkların giderilmesi ve 
şeffaf bir sistemin oluşturulması çağrısı yapıldı.

Yüksek kira fiyatları, 
özellikle gençler, çalışanlar 
ve dar gelirli kesimler için 
büyük bir yük haline geldi. 
Kiracıların geleceğe güven-
le bakabilmesi ve barın-
ma hakkının korunması 
adına acil önlemler alınması 
gerektiğini vurgulayan Kira-
cılar Dayanışması Platformu 
Başkanı Cengiz Kul, kira 
sözleşmelerindeki haksız 

maddelerin kaldırılması, 
tahliyelerde yasal güvence-
lerin güçlendirilmesi ve kira 
artışlarına yönelik şeffaf 
bir sistemin hayata geçi-
rilmesi için çağrıda bulun-
du. Kul, “Gelecek nesiller 
için kiracıların insan gibi 
yaşayabileceği bir ülke inşa 
edilmesi adına siyasetçilerin 
taşın altına elini koymasını 
bekliyoruz” dedi.

ANTALYA Sanatçılar Derneği (ANSAN) 
Güzel Sanatlar Galerisi’nde açılan yeni yıl 
sergisine, 36 resim, geleneksel el sanatla-
rı ve seramik sanatçısı eserleriyle destek 
verdi. Serginin açılış kurdelesini ANSAN 
Başkanı Cahit Çakcıl, yönetim kurulu üye-
leri, sanatçılar birlikte kesti. ANSAN Baş-
kanı Çakcıl, yeni yılda savaşların sona 
ermesi, kan ve gözyaşlarının durması, ül-
keler arasında barışın sağlanması, dostluk 
köprülerinin oluşturulması, sanatın yay-
gınlaştırılması dileğinde bulundu, sergiye 
eserleriyle katkı koyan sanatçılara, sanat-
severlere teşekkür etti.   İHA

ANTALYA’NIN dünyaca ünlü Kon-
yaaltı Sahili’nde eğitim amacıyla da-
lış yapan bir grup dalgıç, su altın-
dayken karşılarına çıkan sürpriz ile 
hayatlarının şokunu yaşadı. Konya-
altı Sahili’nde yaklaşık 10 metre de-
rinliğe dalış yapan dalgıçlar su altın-
dayken bir deniz kuşu olan ve suya 
dalarak avlanan karabatak ile karşı-
laştı. Bir anda suya dalan ve kendi-
lerine doğru gelen karabatağı gören 
dalgıçlar o anları su altı kamerası ile 
kaydetti.

KARABATAK DALGIÇLARIN 
YANINDA AVLANDI

Dalgıçlar tarafından kaydedilen 
görüntülerde Karabatak’ın suya da-
lış ve avlanmak için balıkların pe-
şinden gittiği o anlar kayda geçti. 
Karabatak’ın avlanmak için suya gi-
riş anların görüntülerini kaydeden 
dalgıçlardan Akdeniz Yunus Dalış 
Merkezi’nde dalış eğitmeni olarak 
görev yapan İbrahim Sunduvaç, yıl 
boyunca Konyaaltı Sahili’nde tüplü 
dalış eğitimi verdiklerini belirterek, 
“Dalışlarımız esnasında birçok fark-
lı canlı ile karşılaşıyoruz. Bazen bun-
ların görüntüsü alma fırsatımız olu-
yor. Benim bu yıl başıma gelen en 
ilginç olay bir karabatağın dalış ya-
parken yanımda balık avlamasıy-

dı” dedi.
Karabatağın hem dalabilen hem 

uçabilen aynı zamanda karada ha-
reket edebilen bir canlı olduğunu 
belirten Sunduvaç, “Bu gerçekten 
çok denk gelebileceğimiz bir gö-
rüntü değil. Bir gün burada dene-
me dalışı yaptırırken misafirlerin fo-
toğraflarını çekiyordum. Bu sırada 
yanımdaki kayalıkların içine yukarı-

dan siyah bir şey indi. Kafamı çevir 
çevirmez karabatak olduğunu anla-
dım. Taşların arasında balık arıyor-
du. Serbest dalış yaptığı için nefesi 
bittikten sonra çıktı. Ben hemen ka-
merayı video moduna aldım, tekrar 
gelir mi diye. Beklerken yeni bir da-
lış yaptı, hemen görüntüsünü aldım. 
Benim için çok güzel bir andı bu” di-
yerek o anları anlattı.   İHA

dalgıçlara su altında
‘karabatak’ sürprizi

Eğitim amaçlı dalış yapan dalgıçlar, avlanmak için suya girip bir anda 
karşılarına çıkan karabatak kuşunu görünce neye uğradığını şaşırdı

Antalya’da ‘Yeni
Umutlar’ sergisi
Antalyalı sanatçılar, geçen yıl 

içerisinde çalıştıkları sanat 
eserlerini ‘Yeni Yılda Yeni 

Umutlar’ adlı karma sergide bir 
araya getirip sanatseverlerin 

beğenisine sundu
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KEPEZ Belediyesi, İlçedeki mevcut 
okulların bakım ve onarımını, bah-
çelerin peyzaj düzenlemesini yapan, 
oturma mobilyaları, spor malzeme-

leri ve diğer ihtiyaçlarını karşılarken yeni 
okulların yapılmasına da destek veriyor. Ke-
pez Belediyesi’nden yapılan açıklamada, be-
lediyenin arsalarını Milli Eğitim Bakanlığına 
tahsis ederek yada planlı okul arsalarındaki 
mülkiyet ve imar sorunlarını çözerek mahal-
lelerin ihtiyaç duyduğu okulların yapılması-
nın önünü açtığı kaydedildi.

KİRİŞÇİLER’E 4 SINIFLI  EK OKUL BİNASI

Kreşleri, bilim merkezi, kütüphaneleri ve 
eğitim kurslarıyla adeta bir okula dönüşen 
Kepez Belediyesi, devlet ve hayırsever eliyle 
ilçeye kazandırılacak olan okulların yapımı-
na da desteğini esirgemiyor. İlçenin köyden 
mahalleye dönüşen yerleşim yerlerinden biri 
olan Kirişçiler Mahallesi’ne ek okul binası ka-
zandırılıyor. Hayırsever Durmuş Batuk tara-
fından, artan öğrenci sayısından dolayı ye-
tersiz kalan Kirişçiler İlkokulu’nun bahçesine 
4 sınıflı ek bina inşa ediliyor. Binanın yapı-
mıyla ilgili geçtiğimiz günlerde Antalya Vali-
liği’nde protokol imzalanmıştı.

KEPEZ EK BİNANIN TEMEL                     
KAZISINI YAPTI

Kepez Belediyesi de, ek okul binasının ya-
pımında üzerine düşen görevi yerine geti-
riyor. Fen İşleri Müdürlüğü, iş makineleriy-

le okul binasının yapılacağı 600 metrekare 
alanın temel kazısını gerçekleştirdi. Bu çalış-
ma, ek binanın daha kısa sürede inşa edil-
mesine katkı sağlayacak. Yatırımından dola-
yı hayırsever Durmuş Batuk’a teşekkür eden 
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, oku-
lun yapımıyla ilgili talepleri karşılamaya de-
vam edeceklerini bildirdi. Başkan Mesut Ko-
cagöz, ziyaret ettiği İl Milli Eğitim Müdürü 
Salih Kaygusuz’a, ilçede yeni okul binalarına 
ihtiyaç duyulduğunu, bu konuda Kepez Be-
lediyesinin üzerine düşeni yapmaya hazır ol-

duğunu iletti. Maddi ve manevi her zaman 
eğitimin ve okulların yanında olduklarının 
altını çizen Başkan Kocagöz, “Çocuklarımızı, 
gençlerimizi çok seviyoruz. Onların donanım-
lı, konforlu binalarda eğitim almalarını isti-
yoruz. Ülkemizin geleceği olan ve Gazi Mus-
tafa Kemal Atatürk’ün Cumhuriyet’i emanet 
ettiği çocuklarımızı, gençlerimizi güçlü bir şe-
kilde yarınlara taşımak için okullarımıza des-
teğimiz artarak sürecek. Belediye olarak her 
zaman eğitimin, okulların, çocuklarımızın 
emrindeyiz” dedi.  İHA

Kepez’de eğitime 
yatırımlar sürüyor

Kepez Belediyesi, Kirişçiler Mahallesi’ne kazandırılacak olan 4 sınıflı ek 
okul binasının yapılacağı 600 metrekare alanın temel kazısını gerçekleştirdi

ALANYA’DA sürdürülebilir te-
miz bir çevre oluşturmak için Be-
lediye Başkan Yardımcısı Hasan 
Servet Ünlü başkanlığında isti-
şare toplantısı düzenlendi. Bele-
diye Temizlik İşleri Müdürlüğü 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
toplantıda, Temizlik İşleri Müdü-
rü Adem Demir, İklim Değişik-
liği ve Sıfır Atık Müdürü Sevda 
Çapa ile teknik ve idari personel 
yer aldı.

Toplantıda, 2025 yılı itibariyle 
kent ölçeğinde oluşturulan Atık 
Yönetim Planı kapsamında; am-
balaj atıklarının toplanması, am-
balaj atıklarına yönelik bilinçlen-
dirme ve farkındalık eğitimleri, 
evsel katı atıkların sistemli bir 
şekilde toplanarak taşınması, 
cadde, sokak ve pazar yerlerinin 
süpürülmesi, çevre temizliği ça-
lışmalarının etkin olarak yürü-
tülmesi ve atıkların kaynağında 
azaltılmasına yönelik uygulama-
larda ilgili birimlerin ortak çalış-
ma konuları ele alındı.

Alanya Belediyesi bünyesin-
de faaliyet gösteren İklim De-
ğişikliği ve Sıfır Atık Müdürlü-
ğü ile atık getirme merkezlerinin 
daha aktif kullanılarak, geri dö-

nüşüm bilinci oluşturulması he-
defleniyor. Ayrıca; bitkisel atık 
yağ, elektrikli ve elektronik eş-
yalar ile pillerin kaynağında ayrı 
toplanması için belediye hizmet 
binaları ve muhtarlık ofislerinde 
çeşitli ekipmanların yerleştiril-
mesine karar verildi. 

Başkan Yardımcısı Hasan Ser-
vet Ünlü toplantıyla ilgili, “Her 
bireyin doğa ve sürdürülebilir 
bir dünya için alacağı en güzel 
tedbir, atıkları kaynağında ayrış-
tırmaktır. Doğada bulunan her 
türlü atığın geri dönüştürülme-
diği takdirde doğaya verdiği za-
rarı düşünerek geri dönüşüm ça-
lışmalarına önem verilmelidir. 
Böylelikle sera gazı oranını azal-
tarak küresel ısınma ve iklim de-
ğişikliği etkisini yavaşlatabilmek 
mümkündür. Bunların yanı sıra 
daha az hammadde kullanıp 
daha az karbondioksit salınımı 
sağlanması gerekmektedir. Tüm 
bu konularda Alanya Belediye-
si olarak aktif bir çalışma içeri-
sinde olacağız ve ilgili müdür-
lüklerimiz ile birlikte yeni yılda 
iklim değişikliği ve sıfır atık ko-
nusunda önemli adımlar ataca-
ğız” dedi. İHA

Muratpaşa’nın 
filosu genişliyor
Muratpaşa Belediyesi, Temizlik İşleri Müdürlüğü 
araç filosuna 4 tır ve 2 çöp kamyonu daha ekledi

Özlem
 SOYDAN

Yırtıcı Kuşlar 
Zamanı

MURATPAŞA Belediyesi, Temizlik İşle-
ri Müdürlüğü araç filosunu 4 tır ve 2 çöp 
kamyonuyla güçlendirdi. Belediye Başka-

nı Ümit Uysal, 89 milyon TL’lik yatırım için, 
“Her şey komşularımıza, ülkemize, insanı-
mıza daha iyi hizmet edebilmek için” dedi.

Belediyeye teslim edilen 4 tır ve 2 çöp 
kamyonunu inceleyen Başkan Uysal, ya-
tırımın ‘yeşil enerji ve sürdürülebilirlik pa-
keti’ kapsamında leasing modeliyle finan-
se edildiğini belirtti. Türkiye’nin çok zor bir 
dönemden geçtiğine dikkat çeken Başkan 
Uysal, “Koşullar zor, ekonomik kriz ağır” 
diyerek, bu süreçte Antalya’nın turizm sa-
yesinde Türkiye için bir nefes borusu oldu-
ğunu vurguladı.

Antalya’nın, Türk turizminin başken-
ti olduğu bilinciyle çalışmalara devam et-
tiklerini ifade eden Başkan Uysal, şunları 
söyledi: “Bütün güçlüklere ve bütün sıkın-
tılarımıza rağmen leasing yöntemiyle 4 
yeni tır ve 2 yeni çöp kamyonunu araç fi-
lomuza katmış bulunuyoruz. Her şey kom-
şularımıza, ülkemize, insanımıza daha iyi 
hizmet edebilmek için. Hayırlı olsun.”

Başkan Uysal, yeni araçların temizlik ça-
lışmalarını daha hızlı ve verimli hale ge-
tirerek hizmet kapasitesini önemli ölçüde 
artıracağını da sözlerine ekledi. İHA

Ahmet Ümit’in son 
kitabı ‘Yırtıcı Kuşlar 
Zamanı’ bir Başko-

miser Nevzat hikayesidir. 
Bilenler bilir bu hikaye çok 
eskiye dayanıyor. Yazarın 
2002’de yayımladığı ‘Şey-
tan ayrıntıda gizlidir’ kitabı, 
2004’te TRT’de dizi olarak 
yayınlandı. Başrollerini 
Çetin Tekindor ve Nejat İşler 
paylaşıyordu. Hatta bu dizi 
Nejat İşler’e ‘En iyi Erkek 
Oyuncu’ ödülü kazandırdı.

Yıllar geçti Ahmet Ümit 
ilmek ilmek hikayeyi işle-
meye devam etti ve ortaya 
Başkomiser Nevzat klasiği 
çıktı. Yazar peş peşe bir-
birinin devamı şeklinde 
kitaplar yayınlamadı. Ara 
ara tadımlık serpiştirdi bu 
kurguyu ve ciddi bir okur 
kitlesine ulaştı. Açıkçası kita-
bın konusuna falan bakma-
dan kapağında yer alan ‘Bir 
Başkomiser Nevzat Kitabı’ 
yazısını görür görmez aldım. 
Çünkü kitabın bana ne vaat 
ettiğini biliyordum.

Aklıma ilk gelenler; 
türünün son örneklerinden 
babacan Nevzat, yardımcı-
ları birbirine çok aşık sürekli 
didişen Ali ve Zeynep, Nev-
zat’ın güvenli limanı güzel-
ler güzeli sevgilisi Evgenia 
ile  Zeki Müren ve Müzey-
yen Senar şarkılarının eksik 
olmadığı Tatavla Meyhane-
si… hiç görmediğim ama 
aşina olduğum Balat semti, 
ekibin korkusuzca atlayacağı 
bir cinayet soruşturması. Ci-
nayet büro yine iş başında…

Kitap ‘unutmak iyileştirir’ 
teması ile başlıyor. Bizim 
Nevzat karakterine hiç 
uymayacak bir tema. Öyle ki 
‘ne oluyor’ diyerek bir işkil-
leniyorsunuz. Konu biraz-
cık ilerlediğinde tesadüfen 
Nevzat’ın yıllardır kanayan 
yarasına denk geliyor. Gelin 
görün ki bütün cinayetleri 
ustalıkla çözen Nevzat yıllar 
önce bir suikasta kurban 
giden eşi ve kızının davasını 
faillerini yakalayamamıştı. 
Bir anda ortaya çıkan bir 
iskelet, Nevzat’ı ailesinin 
cinayetini çözme şansı 
veriyor. Kapanan defterler 

bir sis bulutu içinde yeniden 
açılıyor ve gerilim başlıyor.

Açıkçası biz cinayeti kita-
bın ortalarında çözdük ama 
Nevzat öyle bir psikolojiye 
girdi ki çok zaman kaybetti. 
Hatta Nevzat artık emekli mi 
olsa dedirtti. Terzi kendi sö-
küğünü dikemezmiş hesabı, 
kıvranıp durduk. Bu sefer bu 
hikayede ağır bir psikoloji 
vardı. Yazar tekrara düştü 
diye eleştirenler olmuş ama 
o psikolojiyi başka türlü ve-
remezdi diye düşünüyorum. 
Birilerine güvenmek, şüphe-
lenmek, üzerine kondurama-
mak gibi insanı aşırı rahatsız 
eden duygular üzerinde 
durulmuş. Paranoyanın 
sınırlarında gezinip durduk. 
Kitabın başından sonuna 
kadar devam eden yağmur 
ve fırtınada bu paranoyayla 
birleşince ortaya soluksuz 
okunacak bir kitap çıktı.

Yazar kitabı tam da ülke 
dinamikleri üzerine kurgu-
ladı. Ahmet Ümit kitapların-
da bu kadar siyaset olmazdı 
ama bu sefer sanırım o da 
isyanın doruklarında olsa 
gerek ki ülkedeki yozlaşma-
ya ve çeteleşmeye dikkat 
çekmiş hatta açık açık 
kişilere göndermelerde bu-
lunmuş. Herkesi bildiği, ko-
nuştuğu konuları toplumdan 
beslenen bir yazarın Nevzat 
kurgusuyla harmanlaması 
bence eleştirilecek bir şey 
değil. İşlediği kurguya çok 
iyi oturmuş.

Kitabı okurken tamamen 
kurgu olan Başkomiser 
Nevzat’ı nasıl da özlediğimi 
hissettim. O kadar tanıdık ki 
kitaptaki kendi aralarındaki 
diyalogları boş bıraksalar 
hiç zorlanmadan boşlukları 
rahatlıkça doldurabilirdik. 
Bu bunca sene yazarın 
emeklerinin boşa gitme-
diğinin ve başarısının bir 
göstergesi.  Ayrıca yazarın 
betimlemelerindeki usta-
lığını da yabana atmamak 
lazım. Gözlerinizi kapatıp 
sadece hayal edin. Kısaca 
Ahmet Ümit Başkomiser 
Nevzat kurgusundan daha 
‘çookkkk’ ekmek yer diye 
düşünüyorum.

Alanya’da temiz 
çevre için adım
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Fenerbahçe 
3 puanla başladı 

Türkiye Kupası B Grubu ilk hafta-
sında Fenerbahçe, deplasmanda 

Kasımpaşa ile karşılaşırken sahadan 
3-0 galip ayrıldı. Sarı-lacivertlilere gali-
biyeti getiren goller Youssef En-Nesyri, 
Yusuf Akçiçek ve Bartuğ Elmaz’dan 
geldi. Bu sezon statü değişikliğine gidi-
len kupada B Grubu’nda yer alan Fener-
bahçe, diğer haftalarda Erzurumspor 
FK ve Gaziantep FK ile karşılaşacak. 

Galatasaray’dan 
PFDK tepkisi 

Galatasaray Kulübü, Profesyonel 
Futbol Disiplin Kurulu kararlarına 

tepki göstererek, “Galatasaray taraf-
tarlarını susturamazsınız” başlığında 
açıklama yayımladı. Açıklamada, “Tür-
kiye Futbol Federasyonu, kulübümüze 
karşı gösterdiği taraflı ve hasmane 
tutumunu bu akşam açıkladığı Disiplin 
Kurulu kararıyla bambaşka bir seviye-
ye taşımıştır” denildi.

Fenerbahçe Beko
Alba Berlin’i devirdi 

Fenerbahçe, THY Euroleague’in 
20. hafta maçında sahasında kar-

şılaştığı Alman ekibi Alba Berlin’i 90-73 
mağlup ederek 12. galibiyetini elde etti. 
Fenerbahçe’de  Nigel Hayes 14, Sertaç 
Şanlı 18, Marko Guduric 14 ve Bonzie 
Colson 10 sayı atarak kritik galibiyetin 
ana mimarları oldular.  

E-spor milli takımı
dünya ikincisi oldu 

Türkiye NBA2K Milli Takımı, FI-
BA’nın düzenlediği FIBA E-Sports 

Sezon 3 Dünya Finalleri’ni dünya ikinci-
si olarak tamamladı. Milli takımda yer 
alan Eren Demirtaş, Türkiye’yi başarıyla 
temsil etmekten gurur duyduğunu, 
geçen sene bronz, bu sene gümüş 
madalya kazandıklarını seneye de altın 
madalyayı almak istediklerini söyledi.  

Beşiktaş ile Bodrum
ilk randevuda 

Süper Lig’in 19. haftasında Beşik-
taş Tüpraş Stadyumu’nda Bodrum 

FK ile tarihinde ilk kez karşı karşıya ge-
lecek. Ligde siyah-beyazlılar, 7 galibiyet, 
6 beraberlik ve 4 mağlubiyetle topladığı 
27 puanla 6. sırada yer alıyor. Yeşil-be-
yazlılar ise 4 galibiyet, 3 beraberlik ve 
10 mağlubiyetle aldığı 15 puanla 17. 
sırada bulunuyor.

Alperen Şengün’den 
Memphis’e 32 sayı 

NBA’de normal sezon 7 karşı-
laşma ile devam etti. Houston 

Rockets, deplasmanda karşılaştığı 
Memphis Grizzlies’ı 119-115’lik skorla 
mağlup ederek 25. galibiyetini kazandı. 
Houston’da milli basketbolcu Alperen 
Şengün 35 dakika kaldığı parkede 32 
sayı, 14 ribaund, 5 asist ve 1 blokla ile 
oynadı.

Süper Lig’de haftalar ilerledikçe heyecan ve 
rekabet de giderek artıyor. 

Bir yandan lig maratonu devam ediyor 
diğer yandan kupa serüveni başladı. 

Bu sene ilk kez Türkiye Kupası’nda farklı bir 
format uygulanıyor. 

Aslında Avrupa’da Şampiyonlar Ligi ve Avrupa 
Ligi’ne benzer bir formatta karşılaşmalar başladı. 

Farklı bir statü.
Süper Lig’de her ne kadar kaos devam ediyor-

sa da kupada da benzer bir durum var aslında. 
Örneğin Fenerbahçe, kupa maçından 1 gün 

önce katılım konusundaki kararını açıkladı. 

Kasımpaşa da gençlerle sahaya çıkacağını be-
lirtti. 

Kasımpaşa’nın genç takım ile sahaya çıkma 
fikri aslında hoşuma da gitmedi değil. 

Çünkü Fenerbahçe karşısında Kasımpaşa’nın 
gençlerini izledim.

3-0 mağlup olmalarına karşın çok iyi bir futbol 
ortaya koydular. 

90 dakika boyunca taktik disiplin içerisinde 
mücadele ettiler. 

Elbette Fenerbahçe’nin antrenman maçı hava-
sında mücadele etiğini gördük ancak Kasımpa-
şa’nın gençleri de pek çok pozisyon da üretti.

Gençler için Kasımpaşa’nın almış ol-
duğu karan çok büyük şans. 

Kendilerini gösterme fırsatı yakaladı-
lar. 

Büyük bir tecrübe kazanıyorlar.
Bu radikal kararın meyvelerini önü-

müzdeki yıllarda göreceklerine eminim. 
Hatta pek çok takım da benzer bir 

uygulamaya gidebilir. 
Gençlerle sahaya çıkmak demek ku-

payı önemsememek demek değildir. 
Bana göre Türkiye Kupası, özellikle Kasımpa-

şa’nın gencelir için büyük şans oluyor. 
Önümüzdeki dönemde bakalım kimler bu 

yola başvuracak. 
Gençlere daha fazla şans vermek zorundayız. 
Karşılaşmalarda aldıkları kısa süreler onların 

gelişimine katkı koymaz.
Daha fazla şans bulmaları gerekiyor. 
Kasımpaşa’yı kutluyorum. 
Umardım diğer takımlar da benzer bir uygula-

mayı hayata geçirir.

Osman
 ÖZTOKMAK

Gençlere 
şans vermek 

ANTALYA’YI sporla buluştu-
ran, 7’den 70’e birçok dalda 
amatör ve profesyonel spor-
cuya destek sağlayan An-

talya Büyükşehir Belediyesi’nin U16 
Kız Basketbol A ve B Takımları, Antal-
ya Basketbol Yerel U16 Ligi’nde finale 
yükseldi. Rekabetin yanı sıra dostluk 
içerisinde geçen final müsabakası-
nı kazanan Büyükşehir Kız Basket-
bol B Takımı şampiyon oldu. Her iki 
takımın da kupaya uzanmak için bü-
yük efor sarf ettiği mücadele 62-49’luk 
skorla tamamlandı. Antalya Spor Sa-
lonu’nda oynanan mücadelede, spor-
cuların aileleri ve basketbol sever-
ler basketbolculara tribünden destek 
verdi. Çocuklarının başarılarına tanık 
olan ailelerin mutlulukları gözlerinden 
okundu. İkinci olan A Takım ve şam-
piyonluk kupasını kazanan B takımın 
genç sporcuları, başarılarını doyasıya 
kutladı. Antalya Büyükşehir Belediye-
si’nin desteğiyle parlayan genç yıldız-
lar ayakta alkışlandı.

Antalya Basketbol Yerel U16 Ligi 

Şampiyonu olan Antalya Büyükşehir 
Belediyesi Spor Kulübü Kız Basketbol B 
Takımı, Antalya’yı Türkiye Yarı Finalle-

ri’nde temsil edecek. Diğer finalist An-
talya Büyükşehir Belediyesi Spor Ku-
lübü Kız Basketbol A Takımı ise yine 

Antalya’yı temsil etmek üzere Bölge 
Şampiyonası’na katılım sağlayacak.  
HABER MERKEZİ

KONYAALTI Belediyesi, ilçe sakinlerinin 
sağlıklı bir yaşam sürmeleri ve sporu hayat-
larının bir parçası haline getirmeleri amacıy-
la Konyaaltı’nın 9 farklı noktasında sabah 
sporu düzenliyor. Yoğun katılımla gerçek-
leşen sabah sporu kursları vatandaşlardan 
büyük ilgi görürken, 2024-2025 kış dönemi 
kursları başarıyla sona erdi. Hurma Parkı, Se-
yit Onbaşı Parkı, HayatPark, Kadın Emek Pa-
zarı, Karabulut Parkı, Expo 2016 Parkı, Söyek-
ler Parkı, 23 Nisan Parkı ve Kaymazlar Parkı 
olmak üzere 9 farklı noktada yüzlerce kur-
siyerin katıldığı sabah sporu et-
kinliklerinin birinci dönemi 
sona erdi. Pınarbaşı Ma-
hallesi’nde yer alan 
Kaymazlar Parkı’n-
da sabah sporu ya-
pan kursiyerlere, spor 
kurslarının sona er-
mesi vesilesiyle Pınar-
başı Mahalle Muhta-
rı Gonca Ilgın tarafından 
bir veda kahvaltısı düzen-

lendi. Kahvaltıya Konyaaltı Belediye Başkanı 
Cem Kotan da katılarak kursiyerlerle bir ara-
ya geldi.

Sporun ve sağlıklı yaşamın önemine deği-
nerek katılımcılara ilgilerinden dolayı teşek-
kür eden Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, ‘‘Konyaaltı Belediyesi olarak vatan-
daşlarımızın spora daha fazla zaman ayır-
masını ve sağlıklı yaşam bilincinin artması-
nı önemsiyoruz. Spor hayatımızın bir parçası 
olmalı. Sabah sporuna gösterilen yoğun ilgi, 
bu alandaki çalışmalarımızı daha da güç-

lendirmemiz için bizleri motive 
ediyor. Kurslarımızın ikin-

ci döneminde daha fazla 
vatandaşımıza ulaşma-

yı hedefliyoruz’’ dedi. 
Başkan Kotan, kursi-
yerler için organize et-
tiği kahvaltıya kendi-

sini de davet ettiği için 
Pınarbaşı Mahalle Muh-

tarı Gonca Ilgın’a teşekkür 
etti. İHA

Büyükşehir’in basketbolcu 
kızları Antalya şampiyonu

Büyükşehir Belediyesi Spor Kulübü’nün Kız Basketbol A ve B Takımları, Antalya Basketbol Yerel U16 Ligi 
finalinde karşılaştı. Mücadele sonunda şampiyon Antalya Büyükşehir Belediyesi Spor Kulübü B takımı oldu

Sabah sporu kursları 
ilk dönemi tamamladı
Konyaaltı Belediyesi’nin, vatandaşların sağlıklı bir yaşam sürmeleri ve sporu 

günlük hayatlarının bir parçası haline getirmeleri amacıyla ilçenin 9 farklı 
noktasında düzenlediği sabah sporu kurslarının ilk dönemi tamamlandı

Kepezlilerden aerobik ve 
pilates kurslarına büyük ilgi

Kepez Belediyespor Kulü-
bü’nün ücretsiz düzenlediği 
step aerobik ve pilates kurs-
ları, büyük ilgi gördü.

Sağlıklı ve mutlu bir 
yaşam için Kepez Beledi-
yespor Kulübü’nün 5 farklı 
noktada ücretsiz düzenle-
diği step aerobik ve pilates 
kurslarına Kepezli kadınlar 
büyük ilgi gösterdi. Do-
kumapark Spor Salonu, 
Turgut Özal Spor Salonu, 
Adnan Menderes Yüzme 
Havuzu, Duacı Aile Yaşam 
Merkezi ve Amir Ateş Semt 
Konağı’nda haftada 2’şer 
gün ve günde ortalama 4’er 
seans ders veriliyor. İlk kurs 
kayıtlarını kaçıran kadınlar, 

ikinci dönemin başlamasını 
iple çekiyor. İkinci dönem 
kayıtlarının 17 Şubat - 21 
Şubat arasında alınacağı 
ikinci dönemde de, duruş 
bozukluklarını düzeltmeye 
yardımcı, sıkılaşma sağla-
yan, günlük yaşama dinçlik 
katan hareketler yaptırıla-
cak. Dokuma Spor Salonu’n-
da eğitim veren eğitmen 
Ruhan Yelken, her seans 
tüm vücudu çalıştıran, yağ 
yaktıran çalışmalar yaptık-
larını söyledi. Yeni döne-
min de 8 hafta süreceğini 
belirten Yelken, her seansın 
ilk 15 dakikası kardiyo, 
ardından mat üzerinde ça-
lıştıklarını ifade etti.  İHA



Mutluluk enerjisi veren 
bir şehir; 

İskoçya’nın başkenti büyülü şehir Edinburgh’un 
tarihi sokaklarında yürümenin keyfini yaşadık

Birleşik krallık, ingiltere, iskoçya, 
Galler ve kuzey irlanda olmak üzere 
4 kurucu devletten oluşuyor. Yaşam 
kalitesi yüksek ingiltere’nin Baş-

kenti londra’dan iskoçya’nın Başkenti 
edinburgh’a 4 saatlik konforlu bir hızlı 
tren yolculuğu ile ulaştık. kuzey Denizi 
kıyısındaki edinburgh, UNeSCO tarafın-
dan koruma altına alınmış, tarihi bir yer. 
Altı gün kaldığımız edinburgh’un sokak-
larını yürüyerek dolaştık ve bundan da 
büyük bir keyif aldık. Her köşesi Pub, 
Cafe, yiyecek, içecek dükkanları, kated-
ralleri, anıtları, müzeleri ile bu küçük ve 
neşeli şehri çok sevdik. 

Christmas günleri olduğu için kalabalık 
ve o kadar da hareketli bir şehir edinbur-
gh. ‘Mutluluk bulaşıcıdır’ dedikleri bu olsa 
gerek. Bize de şehrin enerjisi geçti diyebi-
lirim. 

Gittiğim diğer Avrupa şehirlerine göre 
edinburgh çok daha ucuz. edinburgh’ta metro 
yok fakat zorda kalırsanız siyah taksilere bine-
rek en uzak yere 20 Paund ödüyorsunuz. 

edinburgh göreceli olarak ufak bir şehir de-
miştim, o yüzden konaklamayı da şehir mer-
kezine yakın bir yerde yaptık. Victoria Street 
yerel dükkanların renkli cepheleri, çeşitli 
restoranlar, butikler, barlar ve müzik kulüpleri 
ile ünlü yaşanılası bir cadde. Böyle cepheleri 
renkli evleri olan bir yer daha görmüştüm, 
Norveç’in UNeSCO tarafından koruma altına 
alınan şehri Bergen’de. 

Yazar J.k. rowling Victoria Caddesi üze-
rindeki bir ofiste Harry Potter büyücülerini 
tasarlarken ‘Victoria Street’ten esinlendiği 
söyleniyor. Cadde, gerçekten de rengarenk 

dükkanlarıyla tam bir ‘büyücü’ alışveriş cad-
desi. Zaten buradaki mağazaların vitrinlerine 
bakarsanız göreceksiniz ki yarısı Harry Potter 
ile ilgili. Harry Potter objelerini birkaç Paund’a 
alabiliyorsunuz.

Buradan royal Mile’a yani kraliyet Yo-
lu’na doğru yürüyebilirsiniz. edinburgh’un 
tarihi kalbi ise kraliyet Yolu’nda (royal Mile) 
atıyor. Bu yolda karşınıza kiliseler, şapeller ve 
katedrallerden oluşan uzun bir liste çıkıyor. 
royal Mile, edinburgh kalesi’nden başlayıp 
Hollyrood House Palace’a kadar uzanan yakla-
şık 2 kilometre uzunluğunda şehrin en turistik 
caddesi. Ve tahmin edeceğiniz üzere ‘ceketi-
nizi atsanız’ derler ya öyle, her yer tarihi bina.  
Binalar ve sokaklar birbirine dar merdivenlerle 
bağlanıyor ve tabii ki çeşit çeşit müzeler, res-
toranlar, mağazalar. edinburgh kalesi şehrin 
en önemli simgesi yılda yaklaşık bir milyon 
kişi tarafından ziyaret ediliyor. kalenin bulun-
duğu tepeye ‘Castle rock’ deniyor ve Victoria 
Street’deki evimizden 5 dakikalık bir yürüyüş-
le ulaştık. edinburgh kalesi, yüzyıllar boyunca 
kale, kraliyet konutu, hükümet merkezi, cep-
hanelik ve hapishane olarak iskoçya’ya hizmet 
etmiş. Sayısız kuşatma, kraliyet doğumları ve 
ölümleri, öldürücü entrikalar ve askeri göste-
rilere sahne olan edinburgh kalesi, uzun za-

mandır iskoç tarihinin ve ulusal gururun bir 
sembolü olmuş ve iskoçya’nın en popüler 
turistik mekânı olan kale, edinburgh şehri 
ile birlikte UNeSCO tarafından Dünya 
Mirası olarak listelenmiş.

edinburgh’un şehir merkezine yürü-
yerek 10-15 dakika mesafedeki Dean 
Village, leith Nehri kenarında küçük 
bir köy. işte burası da sizi büyüleye-
cektir. köyde herhangi bir Cafe, res-
toran gibi oturacak bir yer olmaması 
da köyün aşırı turistik olmasını en-
gellemiş. O yüzden geliyor, geziyor 
ve geri dönüyorsunuz. Bir de bol bol 
fotoğraf şart. Biz de çektiğimiz foto-
ları bu sayfaya sığdırmaya çalıştık.

edinburgh’ta gezi listesine aldığı-
mız iskoçya Ulusal Müzesi ve edin-
burgh Botanik Parkı’nı torunlar anne 

babaları ile gezdiler. londra yazımda 
ifade etmiştim, bu seyahatler torun-

larımın istekleri doğrultusunda yapıla-
caktı ve yapıldı. Sizin için iskoçya Ulusal 

Müzesi hakkında bilgi topladım. Yılda 
yaklaşık 2,2 milyon kişinin ziyaret ettiği is-

koçya Ulusal Müzesi, başkent edinburgh’un 
önemli turistik ve kültürel mekanları arasında 
yer alıyor. iskoçya Ulusal Müzesi›nde, depola-
rında yer alan 12 milyon obje ve canlı örnek-
lerinden küçük bir bölümü sergilenebiliyor. 
Doğa, hayvanlar alemi, Antik Mısır, Doğu 
Asya, bilim-teknoloji, seramik sanatı ve moda 
galerilerini tek çatı altında toplayan müze, 
ziyaretçilerini farklı bir yolculuğa çıkarıyor.

edinburgh’u fotoğraflarla daha iyi anlaya-
cağınız umuduyla, sizlere de bol seyahatler 
dilerim.

Christmas günleri 
olduğu için kalabalık 

ve bir o kadar da 
hareketli bir şehir 

Edinburgh. ‘Mutluluk 
bulaşıcıdır’ dedikleri 
bu olsa gerek. Bize de 
şehrin enerjisi geçti 
diyebilirim. Victoria 

Street, gerçekten 
de rengarenk 
dükkanlarıyla

tam bir ‘büyücü’ 
alışveriş caddesi
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FAHRETTİN 
HEPKESKİN

edinburgh’da  
gayda 

performansı

edinburgh 
Üniversitesi 

girişi

iskoçya ulusal 
müzesi

Büyüleyici 
Victoria 
caddesi
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